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Jegyzőkönyv 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának 
Munkaterv szerinti képviselő-testület nyilvános üléséről 

Az ülés helye: Öregiskola Közösségi Ház és Könyvtár 
Időpontja: 2013. november 28. (Csütörtök) 16:00 óra 

Meghívott képviselők: Bencsik Mónika polgármester, Dr. Balogh László, Bánóczi Margit, 
Bárdos Iván, Dér Zsuzsanna, Diószeghy Tünde, Kósa Sándor, Reindl Gyula 

Meghívottak: Horváthné Sterk Katalin HVB Elnöke, Várkonyi Zsolt, Klein Ferenc Német 
Nemzetiségi Önkormányzat Elnöke, Kiss Beáta Kispatak Óvoda vezetője, Zoltai Bence 
NATÜ Kft ügyvezető igazgatója 

Meghívottak a hivatalból: Papp István jegyző, Toók Gabriella igazgatási osztályvezető, 
Perlaki Zoltán gazdasági vezető, Balzó Edina önkormányzati osztályvezető, Dr. Erdélyi-
Kincses Andrea vezetői referens/jegyzőkönyvvezető 

Megjelentek: Bencsik Mónika polgármester, Dr. Balogh László, Bánóczi Margit, Bárdos 
Iván, Dér Zsuzsanna, Diószeghy Tünde, Kósa Sándor, Reindl Gyula 

Megjelent meghívottak: Horváthné Sterk Katalin HVB Elnöke, Várkonyi Zsolt, Klein 
Ferenc Német Nemzetiségi Önkormányzat Elnöke, Juhász Gizella pénzügyi bizottság 
tagja, Kiss Beáta Kispatak Óvoda vezetője 

Megjelent meghívottak a hivatalból: Papp István jegyző, Toók Gabriella igazgatási 
osztályvezető, Perlaki Zoltán gazdasági vezető, Balzó Edina önkormányzati osztályvezető, 
Dr. Erdélyi-Kincses Andrea vezetői referens/jegyzőkönyvvezető 

Bencsik Mónika polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit. A képviselő-testület 9 
tagjából 7 van jelen, Balogh László jelezte, hogy késni fog. Megállapítom, hogy a 
képviselő-testület határozatképes. Ismertetem a napirendi pontokat, a kiküldött 
meghívóban az 5. napirendi pont az Élelmezés nyersanyagnormákra vonatkozó javaslat 
elfogadása szerepel, mely helyett kérem a Duna-Vértes Köze Regionális Hulladék-
gazdálkodási Társulás Társulási megállapodás módosítását megtárgyalni, amennyiben 
szükséges, akkor szünetet rendelek el, vagy a javaslatban szereplő szünetet előrébb 
hozzuk. 

Napirend: 

1. Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának és költségvetési szerveinek 
beszámolója a 2013. évi költségvetés háromnegyed éves teljesítéséről 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Perlaki Zoltán gazdasági vezető 
E-170 PB  

2. Az önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 1/2013. (II.11.) önkormányzati 
rendeletének 4. sz. módosítása 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Perlaki Zoltán gazdasági vezető 
E-169 PB 

3. A helyi adókról szóló 30/2011. (XII. 20.) számú önkormányzati rendelet 
felülvizsgálata 
Előterjesztő: Papp István jegyző 
Előadó:  Perlaki Zoltán gazdasági vezető 
E-171 PB 
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4. Döntés a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni ellátások 
szabályozásáról, valamint a gyermekvédelem helyi rendszeréről szóló 14/2010. (VI. 
01.) számú Kt. rendelet módosításáról 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Toók Gabriella Igazgatási osztályvezető 
E-163 ÜB, PB 

5. Duna-Vértes Köze Regionális Hulladék-gazdálkodási Társulás Társulási 
megállapodás módosítása 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Balzó Edina önkormányzati osztályvezető 
E-172 PB 

S Z Ü N E T  

6. 2013. évi Közbeszerzési terv módosítása  
Előterjesztő: Papp István jegyző 
Előadó:  Balzó Edina osztályvezető 
E-173 -- 

7. 2014. évi Belső ellenőrzési terv 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Perlaki Zoltán 
E- 157 PB 

8. NATÜ Kft Vagyonkezelési szerződés módosítása 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Toók Gabriella osztályvezető 
E-162 PB, ÜB 

 

9. Szociális feladat ellátásának biztosítása 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Toók Gabriella igazgatási osztályvezető 
E-177 PB 

10. Pénzeszköz átadási megállapodás Informatikai Biztonsági Szabályzat 
Budakörnyéki Önkormányzati Társulás keretében történő elkészítéséről 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Papp István jegyző 
E-174 PB 

S Z Ü N E T  

11. Fejér György Nagykovácsi Szociális Közalapítvány új Kuratóriumi tagok 
megválasztása, alapító okirat módosítása 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Papp István jegyző  
E-167 ÜB 

12. Egyetértés a Kispatak Óvoda SZMSZ és a 2013/2014. nevelési év Munkaterv 
szabályzataival. 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Toók Gabriella osztályvezető 
E-161 ÜB 
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13. Döntés társadalmi megbízatású alpolgármester megválasztásáról, tiszteletdíjáról 
és költségtérítéséről 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Papp István jegyző 
E-164 -- 

14. Döntés dr. Jani Ágnes Nagykovácsi Nagyközség területén működő fogorvos 
helyettesítése ügyében  
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Papp István jegyző 
E-175  

 

15. Döntés Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 73/2013. 
(IV.25.) számú határozatának módosításáról 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Papp István jegyző 
E-178  

16. Döntés az önkormányzati tulajdonú ingatlanok törzsvagyonból történő 
kivonásáról és átminősítéséről szóló 36/2012.(XI.26) önkormányzati rendelet 
módosításáról 
Előterjesztő: Bencsik Mónika polgármester 
Előadó:  Papp István jegyző 
E-179  

 
17. Egyebek:  

Bencsik Mónika polgármester: Aki így a napirendek tárgyalásával egyetért, kérem, 
kézfeltartással jelezze, megállapítom, hogy a jelenlévő 7 tag 7 egyhangú igen 
szavazattal elfogadta a napirendet. 

1. napirendi pont: 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának és költségvetési szerveinek 
beszámolója a 2013. évi költségvetés háromnegyed éves teljesítésérő 

Bencsik Mónika polgármester: átadom a szót a pénzügyi bizottság elnökének. 

Dér Zsuzsanna bizottsági elnök: köszönöm a szót, a pénzügyi bizottság kétszer is 
ülésezett, egyszer határozatképtelenség miatt nem sikerült megtárgyalni a napirendeket, 
ma ismét összeült. Nagyon sok kérdés merült fel a szöveges és táblázatos részek 
összehasonlításakor, ezeket a pénzügyi vezető úrral megbeszéltük, még hétfőn és a 
javított táblázatokat és szöveges részeket mindenki megkapta. Polgármester asszony 
ismerteti azokat a változtatásokat, amelyek átvezetése megtörtént. A pénzügyi bizottság 
ezekkel, a javításokkal, 4 igennel elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 
háromnegyed éves beszámolót.  

Bencsik Mónika polgármester: mielőtt vitára bocsátanám a napirendet a pénzügyi 
bizottságon elhangzottaknak, az elnök asszonynak és a gazdasági vezető úrral történt 
egyeztetését követően ez egy technikai kiigazítás a táblázatok és a szöveges rész 
adatainak az összeolvasása után kell, hogy megtörténjen. A szöveges részben 
ismertetném a helyreigazításokat. A 12. oldalon a működési kiadásoknál, személyi juttatás 
soron, módosított előirányzat 84.620 ezer forint helyett, 87.119 ezer forint kell, hogy 
szerepeljen. A 18. oldalon II. támogatások, a módosított előirányzat 8.605 ezer forint 
helyett 8.673 ezer forint, illetve a teljesítés 5.990 ezer forint helyett 6.943 ezer forint és 80 
% -os. A 19. oldalon lesz egy plusz kiegészítő pont kerül a szövegbe, így 4. pont a 
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felhalmozási kiadások címet fogja viselni és az Öregiskola érdekeltség növelő 
támogatásának, a sátorra kapott összege a 307 ezer forint jelenítődik itt meg, így a 
pénzforgalom nélküli kiadások 5. pontra változnak. Összegszerűségben nincs más 
változás, egy ponttal kiegészül maga a szöveg rész, ezen kívül más módosítás nem volt a 
táblázatok és a szöveges rész összehasonlítását követően. A pénzügyi bizottsági ülésen 
szinte a most jelenlévő képviselők majd mindegyike részt vett, kérdés amit ott lehetett 
megbeszéltünk. Vitára bocsátom a napirendet. A pénzügyi bizottság javaslatának 
megfelelően, a javított számokkal módosítjuk az előterjesztés szövegét. Kérem, aki 
elfogadja így a háromnegyed éves beszámolóról szóló tájékoztatót, az kézfeltartással 
jelezze. 
Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 7 
igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
171/2013. (XI. 28.) 

HATÁROZATA 
Tárgy: Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának és költségvetési szerveinek 
beszámolója a 2013. évi költségvetés első háromnegyed évi teljesítéséről 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Nagykovácsi 
Nagyközség Önkormányzatának és az irányítása alá tartozó költségvetési szerveinek 
2013. évi költségvetésének első háromnegyed évi végrehajtásáról készített írásos 
beszámolóját elfogadja. 
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester, jegyző 

2. napirendi pont: 

Az önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 1/2013. (II.11.) önkormányzati 
rendeletének 4. sz. módosítása 

Bencsik Mónika polgármester: ezzel a napirenddel is a pénzügyi bizottságon merült fel 
több pontosító kérdés, illetve felmerült egy olyan módosító javaslat, amely következtében 
új rendeletmódosítás került most kiosztásra, ami abban különbözik a kiküldött anyagtól, 
hogy a fejlesztési tartalék nem 266.452 ezer forint, hanem 264.452 ezer forint. Olyan 
feladat elvégzésére szeretne felhatalmazást kapni a pénzügyi bizottság a testület 
támogatásával, amely a szöveges részben eddig nem szerepelt. Átadom a szót elnök 
asszonynak. 

Dr. Balogh László képviselő úr megérkezett 16 óra 11 perckor 

Dér Zsuzsanna bizottsági elnök: a pénzügyi bizottsági ülésen egy másik napirendi 
ponttal kapcsolatosan merült fel, ezért a költségvetés 4. számú módosítását kértük. 
Mindenki előtt ismeretes, hogy a Tisza István tér 4. szám alatti, volt református templom 
épületének állagmegóvására semmiféle intézkedés nem történt, mivel a tulajdon 
viszonyok még nem rendezettek, de mindenképpen javasolja a pénzügyi bizottság, 4 
igennel a képviselő-testületnek, annak az elfogadását, hogy a fejlesztési céltartalékból 2 
millió forint fordítódjon ennek az épületnek az állagmegóvására, az elektromos áram, a 
gázfűtés bekapcsolására. A jövő tavaszig így vészeli túl az épület és akkor nagyobb 
értékű beruházásra lesz szükség. Ezért mindenképpen szükség van erre az összegre, 
tekintettel arra, hogy a jelenlegi költségvetésben ez rendelkezésre áll. A pénzügyi 
bizottság a költségvetés 4. számú módosítását 4 igennel elfogadásra javasolja. 
 
Bencsik Mónika polgármester: köszönöm szépen. Itt a kiküldött rendelet-tervezet 
szerinti főszámok annyiban változnak, hogy a halmozott bevételi főösszegünk marad 
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2.495.762 ezer forint, a halmozódás mentes bevételi főösszeg 2.065.270 ezer forint, a 
működési célú bevétel összege ebből 953.039 ezer forint, felhalmozási célú bevételek 
összege 1.112.231 ezer forint. A kiadási főösszege halmozott formában nem változik, 
azonban az előirányzat szintjén a működési célú kiadások 887.286 ezer forint és a 
felhalmozási célú kiadások összege 1.177.984 ezer forint. A pénzügyi bizottsági ülést 
követően gazdasági vezető úr visszavonult és egyeztetett a kollégákkal, így ennek 
következtében az általános tartalék és a működési céltartalék nem változna, de mivel a 
feladat felhalmozási célt szolgálna, hiszen állagmegóvásról, javításról beszélünk ezért ezt 
a fejlesztési cél tartalék terhére tudjuk elvégeztetni. Az eredeti, kiküldött anyagban itt 
266.452 ezer forint szerepelt, amely most a kiosztott anyag szerint 264.452 ezer forint. A 
költségvetés módosításával kapcsolatosan, a pénzügyi bizottság módosító javaslatán kívül 
nem érkezett más módosító javaslat. Vitára bocsátom a napirendet. Aki a pénzügyi 
bizottság módosító javaslatát befogadva tudja a rendelet tervezetet elfogadni, kérem 
kézfeltartással, jelezze.  
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül megalkotta a 25/2013. (XII. 02.) önkormányzati rendeletét az 
Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 1/2013. (II. 11.) önkormányzati 
rendeletének 4. számú módosításáról. Kihirdetés napja: 2013. december 2.  

3. napirendi pont: 

A helyi adókról szóló 30/2011. (XII. 20.) számú önkormányzati rendelet 
felülvizsgálata 

Bencsik Mónika polgármester: ezt a napirendet is tárgyalta a pénzügyi bizottság, 
átadom a szót a pénzügyi bizottság elnökének. 

Dér Zsuzsanna bizottsági elnök: köszönöm a szót. A helyi adókról szóló önkormányzati 
rendelet felülvizsgálata alapján a pénzügyi bizottság változatlanul kívánja hagyni a helyi 
adók mértékét, nem javasol emelést.  

Bencsik Mónika polgármester: a képviselők olyan előterjesztést kaptak, amelyben 
rendeletmódosítás nem készült, tájékoztató jellegű volt a jogszabályokban 
meghatározható maximális értékekről, illetve az ez év költségvetésben szereplő adatairól 
az önkormányzat adóbevételeiről és visszamenőlegesen a ciklus adatait is bemutattuk. A 
pénzügyi bizottság egyetértve az előterjesztővel, rendeletmódosításra vonatkozó javaslat 
nem született, illetve nem érkezett be a hivatalhoz sem. Kérdezem képviselőtársaimat, 
hogy van-e módosító indítványa vagy egyéb felvetése a napirendhez. Ha nem röviden 
annyit tennék még hozzá, ami a pénzügyi bizottság és az ott jelenlévő képviselők részéről 
is megfogalmazódott, hogy mérték növelést, bár a jogszabály megengedné a maximális 
emelést, nem szeretnénk. Korábban Nagykovácsiban a helyi adók mértéke megközelítette 
a maximálisan előírhatót, de most a felénél tartunk. Az előző évben megtettük azt a 
módosítást a rendeletünkben, hogy kibővítettük a kedvezményben részesülők körét, azóta 
már ez realizálódott, a kivetések megtörténtek, ezt követően a döntésünk alapján a 
következő évben, tehát 2014. évben nem kerülne a települési adókban változásra sor. 
Ezért ezt a napirendet be is zárom. 

4. napirendi pont 

Döntés a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni ellátások 
szabályozásáról, valamint a gyermekvédelem helyi rendszeréről szóló 14/2010. (VI. 
01.) számú Kt. rendelet módosításáról 

Bencsik Mónika polgármester: alapvetően az igazgatási osztály a jogszabályi 
változásokat jelenítette meg az előterjesztésben, amelyek már előremutatnak és 2014. 
január 1. napjától hatályos törvényt vette figyelembe. Egy extrém pontja van a szociális 
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rendeletünknek, amellyel a testület próbálja pótolni a Bursa Hungarica elmaradt 
pályázatból azokat a szociálisan hátrányos helyzetben lévő, felsőoktatásban résztvevő 
fiataloknak a havi kiadásait, amely alapján így a szociális rendeletünkön keresztül lehet 
támogatásért folyamodni. Alapul vettük a Bursa Hungarica rendszerét a pénzügyi 
bizottságon erről is tárgyaltunk, átadom a szót elnök asszonynak. 

Dér Zsuzsanna bizottsági elnök: köszönöm szépen a szót. A pénzügyi bizottság 4 
igennel támogatja a rendelet módosítás elfogadását, különös tekintettel a felsőfokú 
tanulmányok elősegítését szolgáló segélyre, ezzel feltétlenül támogatni szükséges. 

Bencsik Mónika polgármester: köszönöm, az ügyrendi bizottság is tárgyalta a kérdést, 
átadom a szót elnök asszonynak. 

Diószeghy Tünde bizottsági elnök: köszönöm szépen a szót. Az ügyrendi bizottság is 4 
igennel támogatja a rendelet módosítását. A bizottság a formai oldalát vizsgálta csak. 

Bencsik Mónika polgármester: módosításra akkor alapvetően a rendeletmódosításra 
vonatkozó szabályok szerint kerül sor, illetve kiegészítve a rendeletünket a 
felsőoktatásban résztvevők támogatásával és az ügyrendi bizottság szóbeli, illetve írásbeli 
észrevételeinek átvezetésével fog kihirdetésre kerülni a rendelet. Módosító javaslat és 
kérdés nem érkezett, vitára bocsátom a napirendet. Szavazás előtt észrevétel van-e? Ha 
nincs, akkor a kiküldött anyagot az ügyrendi bizottság észrevételeinek megfelelően teszem 
fel szavazásra, aki így elfogadja a rendeletet, kérem, kézfeltartással jelezze.  
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül megalkotta 26/2013. (XII. 02.) rendeletét a szociális 
rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni ellátások szabályozásáról, valamint 
a gyermekvédelem helyi rendszeréről szóló 14/2010. (VI. 01.) számú Kt. rendelet 
módosításáról. Kihirdetés napja: 2013. december 2.  

5. napirendi pont 

Duna-Vértes Köze Regionális Hulladék-gazdálkodási Társulás Társulási 
megállapodás módosításáról 

Bencsik Mónika polgármester: a Duna-Vértes Köze Regionális Hulladék-gazdálkodási 
Társulás ülést tartott és egy olyan sürgető dolog van, amelyben minden önkormányzat 
képviselő-testületének dönteni kell, még akkor is, ha maga a társulási tanács elfogadta 
mind az együttműködési megállapodást, mind a társulási megállapodás módosítását. 
Ezzel kapcsolatban sürgősségi indítvány érkezett a hivatalba, kiosztásra került Önöknek 
mind a két anyag, kérdezem, hogy a szünetet elrendeljem-e? Azért annyit hozzáfűznék, 
hogy itt a társulási megállapodás mind az együttműködési megállapodás az elmúlt 
években sokszoros módosításokon ment át. Ami a legjelentősebb a Duna-Vértes Köze 
Regionális Hulladék-gazdálkodási Társulással kapcsolatosan, hogy több nagy KEOP 
pályázatnak futottak neki, amikor megalakultak 2004-2005. év környékén, ezek hatalmas 
nagy, kétfordulós pályázatok voltak. Amit megtudtam, hogy a Fehérvári Társulás, 
hatékonyan működik, ki lett véve a KEOP támogatottak köréből, a Duna-Vértes Köze 
Regionális Hulladék-gazdálkodási Társulás pedig bent maradt. A KEOP pályázat 
nagyságrendje 13 milliárd forint, mi most a hulladékgazdálkodási részre vonatkozóan 
maradtunk bent a társulásban. Két KEOP pályázat futott a Duna-Vértes Regionális 
Hulladék-gazdálkodási Társulásnál egy a hulladék lerakók rekultivációja, ez egy nagyon 
rosszul sikerült, kicsit erőn felüli pályázat volt, Nagykovácsi Önkormányzat azért lépett ki 
belőle, mert rengeteg olyan ingatlant érintett volna maga a beruházási terület, amely vagy 
töredék tulajdonban lévő tagi földek, kárpótlási földek vagy NATURA 2000-es területek. 
Sajnos maga az állam nem volt közreműködő, akkor mi ezt sokat, szinte minden második 
testületi ülésen tárgyaltuk. Meg is néztük Nagykovácsi területén is, azok a területek, 
amelyeket a beruházás érintett volna, az pont az elaprózódott területek illetőleg a 
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NATURA 2000 területe. Azt, hogy ez a rekultivációs pályázat hol tart azt nem tudom. Az 
viszont jól látható irány a hulladékgazdálkodás terén, hogy mivel 2014. január 1-től csak 
olyan cégek szállíthatnak és foglalkozhatnak hulladék témával, melyek vagy 
önkormányzati, vagy állami 51 %-os többségi tulajdonnal rendelkeznek, ez vezetett oda, 
hogy a Rumpold Bicske Kft jogutód Saubermacher Kft kivonult, felmondta Nagykovácsival 
is a szerződését, tehát november 30. napjával megszüntette a szolgáltatást, illetőleg 
megszünteti, mivel még van két nap novemberből. Az önkormányzat előkészítette a 
közbeszerzést a szemétszállításra vonatkozóan, amelyről kiderült, az előző jegyző által 
tett törvényességi észrevétel alapján, hogy ne nemzeti, hanem Uniós értékhatárú a 
nagyságrendjét tekintve. Ennek megfelelően újra dolgoztunk ezen a témán, de még 
mindig érdemes kivárni. A tegnapi napon volt kormányülés, ahol vélhetően megszülettek 
azok a döntések, amelyek alapban fogják a mi körzetünknek a hulladék szállítását 
befolyásolni, így nem kapkodunk a kiírással, önkormányzatunknak két lehetősége van, 
egyrészt amennyiben megerősödik a Duna-Vértes Köze Regionális Hulladék-gazdálkodási 
Társulás, ott lehet társulási szinten megszerveztetni magát a hulladék elszállítást és 
feldolgozást. Erre vonatkozóan Székesfehérvár már előrébb jár, meg is tették a 
közbeszerzést, de ezt most maga az állam nem hagyta jóvá. A Duna-Vértes Köze 
Regionális Hulladék-gazdálkodási Társulás nem érte még el a közös közbeszerzésre 
vonatkozó irányt, mert mindenki arra vár, hogy az elkövetkezendő napokban, hónapokban 
vajon hogyan alakul a történet. Másik variáció, hogy saját jogunk is van, hogy kiírjuk mégis 
a közbeszerzést, és a sikeres pályáztatást végig tudjuk vinni, akkor mi szerződünk le a 
közszolgáltatást végzővel. Itt a környéken senki nem szerződött le sem a Pilisi, sem a 
Zsámbéki térségben, bár közbeszerzési pályázatok végig mentek, de ott is ahol 
eredményesnek nyilvánították a közbeszerzést, ott is elmaradt a szerződéskötés, mert a 
cégek maguk vonulnak vissza. Mindenki azt várja, hogy ténylegesen mely régióban, mely 
cégeket nyilvánítanak alkalmasnak. Ez ugyanolyan eljáráson megy keresztül, mint a vízi-
közmű üzemeltetés, tehát maga a központi hivatal fogja kiadni az engedélyt, akinek ilyen 
engedélye nem lesz január 1-től, és külön minősítésen is át kell esnie azoknak a 
cégeknek, akiknek pedig egyébként lenne engedélyük. Ez a napirendi pont annyiban 
lenne sürgős, hogy a társulási megállapodás módosítása létrejöjjön. Most 84 
önkormányzat van bent a társulásban, ezeket végig tudják nézni, hogy kik azok, akik tagjai 
a társulásnak. Kérdés felvetés ezzel kapcsolatosan van-e? Ha nincs, aki egyetért a 
megállapodások módosításával, a társulási megállapodás módosításával, illetőleg az 
egységes szerkezetbe foglalt megállapodással, kérem, kézfeltartással jelezze. Köszönöm. 
Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 8 
igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

172/2013. (XI. 28.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Duna-Vértes Köze Regionális Hulladék-gazdálkodási Társulás Társulási 
megállapodás módosítása 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja jelen 
előterjesztés mellékleteként szereplő Társulási Megállapodás módosítását és a 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt társulási megállapodást, és felhatalmazza 
Bencsik Mónika polgármestert a megállapodás aláírására. 

Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző, polgármester 

6. napirendi pont 

2013. évi Közbeszerzési terv módosítása 



 8

Bencsik Mónika polgármester: Módosító javaslat nem érkezett ehhez a napirendhez, 
egyrészt érinti az előbbiekben elmondottakat, hiszen a hulladék-gazdálkodásnál közösségi 
értékhatár, illetve van két új közbeszerzés megindítására vonatkozó feladatunk, hiszen 
ezzel kellett volna az ülést kezdenem, elnézést. Örömmel tájékoztatom a lakosságot és a 
képviselő-testületet, hogy a kormány döntése alapján az önkormányzatunk majd 1,4 
milliárd nettó forint támogatásban részesült, a csatornázás megvalósítására. A beadott 
pályázatunkhoz képest az elnyert összeg 22 e forinttal kevesebb csak, megállapítható, 
hogy a teljes pályázati összeget elnyertük. Ez a Zsíros-hegyieknek az életét nagyban 
befolyásolja, de a településünknek is az elavult gerincvezeték felújítása olyan 
kapacitásbővülést eredményez, amely elengedhetetlen. A közbeszerzési terv 
módosításával kapcsolatosan jegyző úrnak átadom a szót. 

Papp István jegyző: köszönöm a szót elnök asszony. Tisztelt képviselő-testület, arról kell 
tájékoztatást adnom, hogy Tarnai Richárd kormánymegbízott úr törvényességi felhívással 
élt, arra hívta fel a figyelmet, hogy december 31-ig meg kell kötni a közszolgáltatási 
szerződést a szemét szállításra, ezzel kapcsolatban 30 napon belül meg kell tárgyalni, és 
döntést kell a testületnek hozni. Az elmondottak szerint az előkészületeket megtettük és, 
ha nem is decemberben, de eleget fogunk tenni a törvényességi felhívásnak. 

Bencsik Mónika polgármester: a jogszabályi helyet többször ismertettük, tehát meg 
kellett volna kötni a közszolgáltatóval a szerződést. Erre egyik önkormányzatnak sem volt 
lehetősége. Budakeszin a múlt héten még úgy volt, hogy nekik lesz Fehérvár kapcsán, de 
a közbeszerzést ott sem fogadták el. Életbe lépett az a jogszabály, mely szerint a Pest 
megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság intézkedik közszolgáltatóról, ez meg is történt, a 
mi önkormányzatunk is megkapta a határozatot a tegnapi nap folyamán. Ennek 
megfelelően Nagykovácsi Nagyközség hulladék-gazdálkodási közszolgáltatás ideiglenes 
közszolgáltatóvá jelölte ki a DEPÓNIA Hulladékkezelő és Településtisztasági Kft-t. 
Közigazgatási határozattal van a társaságnak meghatározva a feltételek, az ár, ezeket 
nem mi mondjuk ki, hanem a katasztrófavédelem. A határozat addig szól, hogy ameddig 
mi közszolgáltatót nem választunk, illetve legkésőbb 2014. szeptember 1-ig marad fenn ez 
az állapot. Maga a jogalkotó is készült arra a helyzetre, hogy az önkormányzatok 
közszolgáltatási szerződéseket nem tudnak kötni még akkor sem, ha egyébként 
közbeszerzési eljárást lefolytattak. Azt is tudja mindenki, hogy a közbeszerzési eljárások 
pénzbe kerülnek, tehát csak azért megindítani egy-két hónap alatt lefolytatni, hogy utána 
kezdjünk újabbat és újabbat ezért nincs értelme. Amiben nem látunk még tisztán, hogy 
mely feladatokat tudunk meghatározni, amelyek alapján szolgáltatók között tudnánk 
verseny helyzetet teremtetni, hiszen az ár és egyéb más dolog van, amit jogszabály 
szabályoz, amit nem lehet belenyúlni. Ezért várjuk ki a hetekben zajló kormányüléseken 
meghozott határozatokat, döntéseket, hogy az önkormányzat mi felé mehet. A 
bejelentésnek a lényege annyi, hogy a falu nem marad szemét szállító nélkül, erre 
vonatkozik ez a gondoskodás. A katasztrófavédelem kb. két hónapja gyűjti be az adatokat, 
Nagykovácsit megdicsérték, mert mi járatvonaltól kezdve minden adatot, amit lehetett 
megadtunk. Egyetlen probléma van, hogy a szolgáltató, aki november 30-ig volt, az az ún. 
partner listát nem akarja átadni, ami a szerződött feleknek a listája, ami a számlázást 
könnyítené meg. A számlázást is a katasztrófavédelem által kijelölt DEPÓNIA Kft végzi, 
így az önkormányzatnak semmiféle feladata ezzel nincs. Ami fontos, hogy ezentúl aki nem 
fizet szemét díjat, attól 2014. január 1-től a NAV fogja behajtani. A mai napon járt a 
DEPÓNIA Kft ügyvezetője a hivatalban, összeállítottuk azt a menetrendet, amelyet 
plakátokon, szórólapokon, a Böngészőben és a honlapon megjelentetünk. Ugyanúgy 
szerdai napokon történik a szemétszállítás, mint eddig, de csak a kommunális hulladékra 
vonatkozik. Erre az évre be volt tervezve szelektív hulladék elszállítás, papír és műanyag 
egy-egy napra, akinek még meg van a naptára, az emlékszik, hogy a Saubermacher Kft 
papírt vitt volna el és műanyagot decemberben. Ez ügyben is tudtunk alkudni a DEPÓNIA-
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val, mivel ő nekik csak a kommunális hulladékszállítás a feladat, de egy napon, december 
21-én, szombaton, az munkanap lesz, akkor begyűjtik a papírt is és a műanyagot is. Arról 
is egyeztettünk, hogy a fenyők begyűjtése környezetvédelmi szempontok miatt külön 
gyűjtendő, mégis a kommunális hulladékkal együtt be fogják gyűjteni. Januárban is szerdai 
napokon fognak szemetet gyűjteni, kivéve egy nap január 4. az Újév miatt, és januárban is 
lesz egy olyan nap, amikor szelektívhulladék gyűjtés történik. A szemét szállításról 
mindent elmondtam, a napirend a közbeszerzési terv, mivel módosító javaslat nem 
érkezett én a kiküldött határozati javaslatot teszem fel szavazásra. Aki egyetért kérem, 
kézfeltartással jelezze.  
Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 8 
igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

173/2013. (XI. 28.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: 2013. évi Közbeszerzési terv módosítása 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a: 

- A 138/2013. (VII. 15.) számú határozatban szereplő táblázatot az alábbi táblázat 
első sorában szereplő adatokkal hagyja jóvá. 

- A 45/2013. (III. 28.) határozattal elfogadott Közbeszerzési Tervet az alábbi táblázat 
második és harmadik sorában szereplő adatokkal kiegészíti. 

  A közbeszerzés 
tárgya és mennyisége 

Irányadó 
eljárásren

d 

  Tervezett eljárási 
típus 

 Időbeli ütemezés Sor kerül-e vagy 
sor került-e az 

adott 
közbeszerzéssel 
összefüggésben 

előzetes 
összesített 
tájékoztató 

közzétételére? 

 az eljárás 
megindításána

k, illetve a 
közbeszerzés 
megvalósításá
nak tervezett 

időpontja 

 szerződés 
teljesítésének 

várható 
időpontja vagy 

a szerződés 
időtartama 

 III. Szolgáltatás-
megrendelés 

 
    

 
  

 
hulladékgazdálkodási 
közszolgáltatás ellátás 

 
 

közösségi nyílt 
2013. IV. 
negyedév 

10 év Nem 

Projekt menedzsment 
szervezet 

Nemzeti 

Kbt. III. fejezet 122. § 
(7) bekezdése szerinti 
hirdetmény közzététele 

nélküli tárgyalásos 
eljárás 

2013. IV. 
negyedév 

2 év Nem 

FIDIC mérnök Nemzeti 

Kbt. III. fejezet 122. § 
(7) bekezdése szerinti 
hirdetmény közzététele 

nélküli tárgyalásos 
eljárás 

2013. IV. 
negyedév 

2 év nem 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Jegyzőt, hogy a 2014. évben a „Nagykovácsi 
szennyvízhálózatának fejlesztése” című KEOP-1.2.0/09-11-2013-0015 jelű pályázat 
kivitelezési feladataira vonatkozóan közbeszerzési eljárás előkészítésére a Kbt. IV. 
fejezete szerinti uniós értékhatárt elérő nyílt eljárás szerint. 

Képviselő-testület felkéri a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések 
megtételére. 

Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 
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7. napirendi pont 

2014. évi Belső ellenőrzési terv 

Bencsik Mónika polgármester: átadom a szót a pénzügyi bizottság elnökének. 

Dér Zsuzsanna bizottsági elnök: köszönöm, a pénzügyi bizottság a belső ellenőrzési 
tervet 4 igennel elfogadásra javasolja a testületnek. 

Bencsik Mónika polgármester: az előterjesztés vonatkozásában kérdés, felvetés, 
módosító javaslat nem érkezett. Esetleg most? Ha nem, a határozati javaslatot felteszem 
szavazásra. Aki egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze.  
Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 8 
igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

174/2013. (XI. 28.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: 2014. évi Belső ellenőrzési terv 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja az 
Önkormányzat és intézményeire vonatkozó 2014. évi belső ellenőrzési tervet.  

2014. évi Belső ellenőrzési munkaterv 
(a 370/2011.(XII.31.) Korm. rendelet alapján) 

 
Feladat  

Megnevezése (tárgya)  

Ellenőrzött 
szerv 

Ellenőrzés 
időpontja 

Ellenőrzés 
módszere (célja) 

Önkormányzati gazdálkodás 
szabályszerűségi ellenőrzése  

Polgármesteri 
Hivatal 

2014. I. félév szabályszerűségi 
ellenőrzés 

Gazdálkodási/önköltségszámítási 
rendszer vizsgálata 

 

tulajdonosi 
ellenőrzés a 
NATÜ-nél 

2014. I. félév teljesítmény 
ellenőrzés 

Önállóan működő intézmény 
vizsgálata 

Öregiskola 
Közösségi Ház 
és Könyvtár 

2014. II. félév rendszer ellenőrzés
 

Az oktatási intézmények 
tulajdonosi feladatainak ellátása  

alapfokú 
oktatási 
intézmények 

2014. II. félév teljesítmény 
ellenőrzés 

Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 

8. napirendi pont 

NATÜ Kft Vagyonkezelési szerződés módosítása 

Bencsik Mónika polgármester: itt a módosítás technikai jellegű, mindkét bizottság 
tárgyalta, az ügyrendi bizottság elnök asszonyáé a szó. 
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Diószeghy Tünde bizottsági elnök: az ügyrendi bizottság a NATÜ Kft vagyonkezelési 
szerződés módosítását 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

Bencsik Mónika polgármester: köszönöm. A pénzügyi bizottság is tárgyalta, átadom a 
szót az elnök asszonynak. 

Dér Zsuzsanna bizottsági elnök: a pénzügyi bizottság a módosításokkal, 4 igennel 
elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

Bencsik Mónika polgármester: kérdezem felvetés, kérdés van-e? Amennyiben nincs, 
úgy a határozati javaslatot az előterjesztésnek megfelelően, módosítás nélkül teszem fel 
szavazásra. Aki egyetért a vagyonkezelési szerződés módosításával az, kérem, 
kézfeltartással jelezze.  
Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 8 
igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

175/2013. (XI. 28.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: NATÜ Kft Vagyonkezelési szerződés módosítása 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
„Vagyonkezelői szerződés” módosítását a mellékletben szereplő egységes szerkezetben 
foglaltak szerint fogadja el, egyben megbízza a Polgármestert a szerződés aláírására. 

Határidő: 2013. december 2. 
Felelős: polgármester, jegyző 

9. napirendi pont 

Szociális feladat ellátásának biztosítása 

Bencsik Mónika polgármester: ezt a napirendet a pénzügyi bizottság igen részletesen 
tárgyalta, átadom a szót a pénzügyi bizottság elnökének. 

Dér Zsuzsanna bizottsági elnök: szociális feladat ellátásáról Solymári Ezüstkor 
Gondozóközpont gondoskodik. A szociális ellátás úgy az idősgondozást és 
gyermekvédelmet biztosítja. A pénzügyi bizottság 4 igennel javasolja elfogadásra. 

Bencsik Mónika polgármester: kérdés, módosító javaslat nem érkezett, kérdezem 
képviselő társaimat felvetés van-e? A Társulásokra vonatkozó törvény változott. Felül 
kellett vizsgálni a társulási megállapodásokat. Ennek megfelelően Nagykovácsi a járás 
kialakításához igazítva a Buda-környéki Társuláshoz ment át társulási tagnak. De a Pilisi 
medencéből Solymárral volt nekünk a szociális ellátásra külön intézmény fenntartó 
társulási megállapodásunk, amit felülvizsgáltunk, májusban a képviselő-testület 
módosította is, ez bekerült a Kincstárba is. A Magyar Államkincstár hiánypótlás miatt 
kötelezettséget rótt az önkormányzatokra, leginkább Solymárra, hogy az intézmény közös 
tulajdonba kerül, amely ezt a feladatot ellátja, a vezetőjét közösen kell kijelölni. Ezt 
azonban Solymár nem fogadta el. Nagyon szívesen ellátják a feladatot, de azt feladat-
ellátási szerződés keretében. Költségvetésnél szóba került, hogy miért terveztünk be 
többlet kiadást az Ezüstkor tekintetében, erre azért volt szükség, mert akik nem közös 
fenntartásban látják el a feladatot, azok a kiegészítő normatívától elesnek. Ez azt jelenti, 
ha nekünk nincs saját intézményünk, akkor csak feladat-ellátási szerződésen keresztül 
tudjuk a feladatot ellátni. Az állami normatívát a mi önkormányzatunk fogja ezen túl 
leigényelni, át kell adnunk ezt Solymár részére, és ha az állami normatíva nem fedezi a 
feladatot, az azon felüli költségeket is meg kell fizetnünk. Erre vonatkozóan az ez év 
második félévi költségvetésünkbe is módosítottunk, a jövő éviben pedig tervezni kell. Azt 
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mindenki tudja, hogy a házi segítségnyújtásban lévő kollégákat sem lehet 
bizonytalanságban tartani, így a szerződést, azt 2014.december 31-ig kötnénk, mert az ő 
munkájuk attól függ, hogy feladat-ellátási szerződéssel ott maradunk tovább. Egyébként 
hivatali dolgozók voltak, aztán Napos oldal, most Ezüstkor kollégák és most ennek az 
adminisztrációs feladata olyan hosszú, hogy ha társuláson keresztül keresnénk megoldást 
nem is tudom elképzelni, hogy ciklus végére normalizálódna ez az állapot. Most az 
Ezüstkor Szociális Gondozóközponttal egyébként a település meg van elégedve, épp 
igazgató asszonnyal beszéltünk a pénzügyi bizottsági ülésen, hogy az iskola felé is a 
családsegítő szolgálat jól működik, a jelzőrendszer jól működik. Így a feladat-ellátást nem 
kellene veszélyeztetni, ezért van most itt ez a napirend. Mivel kérdés, módosító javaslat 
nem érkezett, a határozati javaslatot az előterjesztésnek megfelelően teszem fel 
szavazásra, aki egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 8 
igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

176/2013. (XI. 28.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Szociális feladat ellátásának biztosítása 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a házi 
segítségnyújtást, a családsegítést és a gyermekjóléti szolgáltatást - Solymár Nagyközség 
fenntartásában működő „Ezüstkor” szociális intézményen keresztül - feladatellátási 
szerződés alapján láttatja el 2014. december 31. napjáig. A Képviselő-testület 
felhatalmazza a Polgármestert a szerződés aláírására. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 

10. napirendi pont 

Pénzeszköz átadási megállapodás Informatikai Biztonsági Szabályzat Budakörnyéki 
Önkormányzati Társulás keretében történő elkészítéséről 

Bencsik Mónika polgármester: a pénzügyi bizottság tárgyalta, átadom a szót elnök 
asszonynak. 

Dér Zsuzsa bizottsági elnök: ez egy biztonsági szabályzat elkészítését jelenti társulási 
formában, közel 100. ezer forintot jelent a pénzügyi bizottság 4 igennel elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek. 
 
Bencsik Mónika polgármester: kérdés, felvetés van-e? Ha nincs, akkor az 
előterjesztésnek megfelelően, módosítás nélkül teszem fel szavazásra a határozati 
javaslatot a képviselő-testületnek. Aki egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 8 
igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

177/2013. (XI. 28.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Pénzeszköz átadási megállapodás Informatikai Biztonsági Szabályzat 
Budakörnyéki Önkormányzati Társulás keretében történő elkészítéséről 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy: 
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1. elfogadja és megköti az 1. számú melléklet szerinti, az Informatikai Biztonsági 
Szabályzat elkészítésére vonatkozó pénzeszköz átadási megállapodást, amelynek 
fedezetét Nagykovácsi Polgármesteri Hivatalának dologi kiadásaiból biztosítja, 

2. felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 
 
Bencsik Mónika polgármester: most szünetet rendelek el. Mielőtt képviselő-társaim 
kifáradnak, kérem, a kolléganőt ossza ki a következő napirendi ponthoz, a Fejér György 
Alapítvány módosított alapító okiratát. Az önkormányzat jogásza megnézte az alapító 
okiratot, mivel a civilszervezeti törvény sok mindenben változott, ezeket a törvényi 
változásokat is átvezette.  

Szünet 16 óra 45 perctől. 

Nyílt ülés folytatása 17.00 órakor. 

11. napirendi pont 
Fejér György Nagykovácsi Szociális Közalapítvány új Kuratóriumi tagok 
megválasztása, alapító okirat módosítása 

Bencsik Mónika polgármester: szünet után a Fejér György tisztújítására kerülne sor. A 
kiküldött határozati javaslatot módosítani kell, névpontosítások miatt, hiszen Jelinkó Ildikó, 
Jelinkóné Boros Ildikó. A Kuratóriumi tagok közé Diószeghy Tünde képviselő asszonyt 
javasoltam, beszéltem vele ő a felkérést a bizottsági ülésen is nyilatkozott, hogy elfogadja. 
Jelinkóné Boros Ildikó is nyilatkozott, hogy elfogadja a Kuratóriumi tagságot. A harmadik 
személlyel szembeni képviseletre vonatkozóan a Kuratóriumi tagok közül dr. Klein 
Ferencet és Jelinkóné Boros Ildikót javaslom. Baráthné Nagy Judit, ő felügyelő bizottsági 
tag volt lemondott, ezért FEB-et is kell újítanunk. Kuratórium Ellenőrző Bizottságát is 
újítani kell, itt új kolléganőnk, dr. Erdélyi-Kincses Andrea elvállalta az ellenőrző 
bizottságban a munkát. Az alapító okirat módosításának jelentős része a tisztújításon kívül 
a X. cikkely, amely jogszabályi kötelezettség, ezt az önkormányzat jogásza kérte 
beemelni. Ennek alapján az eddigi elég tág határok közötti működést szigorítja a törvény. 
Beszámolási kötelezettségek vannak, ezt pedig illik beemelni az alapító okiratba. Azért 
hoztam a testület elé a döntés, mert hagyományokhoz híven karácsonyi csomagot 
osztunk, amit a Fehér György alapítvány biztosított. Ha a tisztújítást elfogadják, akkor a 
pénzügyi keretekhez majd akkor juthatunk, ha az átvezetések megtörténtek, mert jelenleg 
a tagi lemondások miatt az alapítvány teljesen leállt, pénzügyi felvételre nem kerülhet sor, 
olyan tagok mondtak le, akiknek pénzfelvételi jogosítványuk volt. A határozati javaslatot 
ezeknek megfelelően teszem fel szavazásra. Az ügyrendi bizottságon részleteiben nem 
tárgyalta. 

Diószeghy Tünde bizottsági elnök: nem eszerint, mert az ülésen még a két új jelölt nem 
nyilatkozata nem volt ott. 

Bencsik Mónika polgármester: ez az óta megtörtént, akkor felolvasom a módosított 
határozati javaslatot. Aki így a módosított határozati javaslatot és a mellékletben szereplő 
módosított alapító okiratot el tudja fogadni az kérem, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 8 
igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

178/2013. (XI. 28.) 
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HATÁROZATA 

Tárgy: Fejér György Nagykovácsi Szociális Közalapítvány új Kuratóriumi tagok 
megválasztása, alapító okirat módosítása 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a „Fejér 
György” Nagykovácsi Szociális Közalapítvány: 

1. Kuratóriumi tagjának 

- Diószeghy Tünde képviselőt és 

- Jelinkóné Boros Ildikó Nagykovácsi Önkéntes Segítők Koordinátorát választja 
meg. 

2.  Harmadik személyekkel szembeni, valamint bíróság és egyéb hatóság előtt történő 
teljes körű képviseletére jogosultaknak: 

- dr. Klein Ferenc és 

- Jelinkó Ildikót választja meg. 

3. A Kuratórium Ellenőrző Bizottsága: dr. Erdélyi-Kincses Andrea-t választja meg. 

4. Módosítással egységes szerkezetben, a mellékelt tartalommal jóváhagyja az 
Alapító Okiratot 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 

12. napirendi pont 

Egyetértés a Kispatak Óvoda SZMSZ és a 2013/2014. nevelési év Munkaterv 
szabályzataival. 

Bencsik Mónika polgármester: az ügyrendi bizottság tárgyalta ezt a napirendet, illetve 
már volt testület előtt, de elnapoltuk. Kértük óvodavezető asszonyt, hogy a szükséges 
eljárás szerint, tantestületi és szülői értekezleteken vitassák meg, ez most megtörtént, így 
került a testület elé. Átadom a szót az ügyrendi bizottság elnökének. 

Diószeghy Tünde: az ügyrendi bizottsági ülésen részt vett az óvodavezető asszony, aki 
ott elmondta, hogy törvényi változásokat kell átvezetni. A nevelőtestület az SZMSZ-t 
elfogadta, a képviselő-testület egyetértési jogot gyakorolhat és határozatot hoz. A 
Házirendet és a Pedagógiai Programot a szülők megismerték és véleményezték. Én 
kértem külön a jegyzőkönyvek bemutatását, ez az ügyrendi bizottságon megtörtént, 
Szeptember 17-én a nevelőtestület értekezleten elfogadta, a fenntartónak a törvényi 
változások értelmében egyetértési joga van. A Munkatervet a szülők megismerték, 
véleményezték a fenntartónak határozatban kell elfogadnia és véleményeznie a 
Munkatervet és Házirendet. Az ügyrendi bizottság elfogadásra javasolja a Kispatak Óvoda 
SZMSZ-t és a 2013/14 nevelési év Munkatervét és szabályzatait, javasolja az egyetértést. 

Bencsik Mónika polgármester: köszönöm szépen, módosító javaslat nem érkezett. 
Kérdés ezzel a napirendi ponttal kapcsolatban? 

Bánóczi Margit képviselő: nem emlékszem pontosan, a Kispatak Óvoda beszámolóját 
tárgyalta már a képviselő-testület? 

Kiss Beáta óvodavezető: igen elkészült, és csütörtöki napon átküldtük az 
önkormányzatnak. 
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Bencsik Mónika polgármester: akkor valószínűleg a következő testületi ülésen fogjuk 
megvitatni. További kérdés? 

Bárdos Iván képviselő: itt van egy kipontozott rész, ez mit jelent? 

Bencsik Mónika polgármester: igen, ide az ügyrendi bizottságon is elhangzottak 
kerülnek be, hogy a Kispatak Óvoda Munkatervét a képviselő-testület megismerte és 
elfogadja, illetőleg egyetért vele. A határozati javaslatot úgy tenném fel szavazásra, hogy a 
második pontban a vélemény megfogalmazása helyett, egyetért vele szöveg kerül be az 
ügyrendi bizottság javaslatának megfelelően. Aki, így a kiegészített határozati javaslattal 
egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 8 
igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

179/2013. (XI. 28.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Egyetértés a Kispatak Óvoda SZMSZ és a 2013/2014. nevelési év Munkaterv 
szabályzataival. 
Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy: 

1. a Kispatak Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatával, annak mellékleteiben 
szereplő szabályzatokkal egyetért, 

2. a Kispatak Óvoda 2013/2014. nevelési év Munkatervét megismerte, egyetért vele. 
3. a 3. és 4. számú tájékoztatásul benyújtott mellékleteket tudomásul veszi. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 

13. napirendi pont 

Döntés társadalmi megbízatású alpolgármester megválasztásáról, tiszteletdíjáról és 
költségtérítéséről 

Bencsik Mónika polgármester: itt voltak kérdések a képviselő-testület részéről, ennek 
megfelelően mi jegyző úrral jártunk bent a kormányhivatal törvényességi főosztályán, 
egyeztettünk ebben a témában, átadom a szót jegyző úrnak. 

Papp István jegyző: köszönöm a szót, tisztelt elnök asszony, tisztelt képviselő-testület. A 
képviselői kérdésekre röviden leírtam az álláspontomat. Két elemét hangsúlyozom ki, az 
egyik az, hogy a polgármestert az alpolgármesteren kívül más nem helyettesítheti, a 
másik, amely ebből következik a polgármester esetleges távolléte, mindegy milyen okból, 
az önkormányzat munkájának az ellehetetlenüléséhez vezethet. A törvényességi 
felügyeleti főosztályvezető úrral ezt az okfejtést átbeszéltem, azt mondta, erre 
hivatkozással, törvényességi eszközökkel fog élni, ha nincs alpolgármester. Ha 
polgármester asszony nem terjeszt elő alpolgármesterre javaslatot, akkor ő is vét, tehát 
ebben az esetben is felszólalással fog élni. Kérem, mindezek figyelembe vételével 
tárgyalják meg a napirendet. 

Bencsik Mónika polgármester: köszönöm. Itt intézményvezetők ülnek az asztalnál, nekik 
evidens, hogy van helyettesük, nem egy egész falut vezetnek, hanem csak egy 
intézményt, mégis gondoskodnak helyettesről a munka érdekében. Ahhoz, hogy egy 
szervezet működjön, kell helyettesnek lennie. A jogszabály alapvetően az alpolgármester 
feladat körét kettős szerepkörben fogalmazza meg. Egyrészt, hogy segítse a polgármester 
munkáját, másrészt helyettese, amelyet ha a képviselő-testület nem választ meg akkor 
annak következményei lesznek. Ami nagyon fontos, hogy nemcsak az ülés összehívása 
és vezetése polgármesteri feladat, hanem rengeteg ágazati törvény van, amelyek csak és 
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kizárólag polgármesteri hatáskörben határoz meg feladatokat, így például költségvetési 
rendeletet nem terjeszthet elő képviselő vagy más, ezt jól látom, nagyon jól tudja Dér 
Zsuzsanna képviselőtársam. Ami nem tréfa, hogy július 15-e óta egyszer érkezett a 
kormányhivataltól egy olyan levél, amelyben megfogalmazták számomra azt, hogy addig 
kell előterjesztenem az alpolgármesteri választásra vonatkozó előterjesztést, amíg nincs, 
mert nekem kötelességem gondoskodni a helyettesemről, mert ez nemcsak jogkör, hanem 
feladata is a polgármesternek a helyettes megnevezése, arról pedig a képviselő-testület 
határoz. A település lakóinak mindenképpen szeretném elmondani, hogy az önkormányzat 
működésével kapcsolatosan nagyon erőteljes kritikát kaptam, írásban is, amely 
jegyzőkönyvhöz van csatolva, jó néhány képviselő által leírva, hogy működésképtelenné 
teszem az önkormányzatot. Én ezt abszolút nem osztom, amióta ez a személyeskedő 
tortúra megindult velem szemben, július 15-e óta is ténylegesen dolgozom, megpróbálom 
a feladatomat ellátni, ez a kötelességem, ez nem érdem. Itt fel kell mérni azt is, hogy az 
önkormányzat milyen feladatok előtt áll, 1,4 milliárdos csatorna beruházásra kaptunk 
támogatást, ezzel az összeggel az önkormányzat költségvetése több, mint 4 milliárdos 
lesz, ezt nagyon felmérni, a képviselők részéről megkapom a kritikát, hogy 
szőrszálhasogató vagyok a pénzügyi és egyéb szabályzatok tekintetében. A gazdálkodás 
tekintetében a felelősség igenis polgármesteri. Itt a képviselő-testület felelőssége abban 
áll, hogy ha nem választ alpolgármestert, akkor maga a képviselő-testület hozhatja a 
települést olyan helyzetbe, hogy ellehetetlenül a működés, mert vannak olyan hatáskörök, 
amelyeket nem lehet leadni, polgármesterhez kötődik, de ha a polgármester 
akadályoztatva van, csak és kizárólag alpolgármester láthatja el. Itt nem a pár napos vagy 
egy hetes szabadságról van szó, mert azt meg lehet oldani, akkor van baj, ha ne adja, 
Isten történik velem valami és nincs alpolgármester, akkor a polgármester nem pótolható. 
Tehát akkor előáll egy olyan helyzet, hogy én már nem tudok előterjeszteni 
alpolgármestert, a testület pedig nem tud választani, így az önkormányzati feladat ellátás 
leáll. Ezt úgy kell érteni, hogy minden olyan gazdálkodással, működéssel kapcsolatos 
feladat leáll, ez a falunak pontosan nem az intézményi, hivatali működését érinti, hanem a 
nagy önkormányzati feladatokat. Kérem, tisztelt képviselőtársaimat ennek ismeretében 
fontolják meg, ez nem egy személyeskedő meccs, hanem törvényi kötelezettség, ami 
mind a polgármesterre, mind a képviselő-testületre ró felelősséget. Milyen személyt jelöl 
meg a polgármester alpolgármesterének. Itt ül a képviselő-testület részéről 6 olyan 
képviselő, aki szerint sorozatos törvénysértő vagyok, bár el kell, hogy mondjam, ezen a 
héten megjött a bíróság részéről az első döntés a felfüggesztésem ügyében, amelyet 
alaptalannak ítélt a bíróság és elutasította a képviselő-testület beadványát. Én a 
képviselők figyelmét már a múlt testületi ülésen felhívtam, hogy minden olyan pontnál, 
amikor elérkezünk egy döntéshez, próbálják mérlegelni azt, mennyire tartják 
megalapozottnak ezt az egész eljárást. Elmondhatom most már, hogy nem csak én nem 
tartom megalapozottnak, hanem a magyar bíróság sem tartotta megalapozottnak, a 
beadványnak egy részét. Mivel sem bizonyíték, sem jogszabályi hely nem lett megjelölve 
ezért a képviselő-testület 30 napot kapott a tárgyalástól, hogy ezt a hiánypótlást 
megtegye. Ettől függetlenül már döntött a bíró a felfüggesztésről. Hogy kit jelölhetnék meg 
azt megint csak az előterjesztésben próbáltam leírni, ami ide vezetett, az 
önkormányzatunk úgy működött az elmúlt hónapokban, ahogy az egy bizalmi válságból 
adódott, ez azt jelenti, hogy olyan embert tudok megjelölni, akiben megbízom. Úgy 
gondolom ez önök részéről is egyszerűen mérlegelhető, hiszen intézményvezető asszony 
is olyan helyettest jelölt ki, akiben megbízik, ugyanúgy a másik intézményvezető asszony 
is nem olyan helyettest bíz meg, akire azt mondja, hogy sorozatos törvénysértő. Nekem 
nagy választásom nem volt, bár nem ez az indoka, hogy Bárdos Ivánt képviselő urat 
jelöltem meg már a júliusi testületi ülésen. Azért jelöltem meg, mert effektíve napi szinten 
részt vesz a munkában, nagyon sokszor érdeklik a projektek, bejön a hivatalba, 
érdeklődik, kérdéseket tesz fel, kooperációs megbeszéléseken vesz részt. Úgy érzem elég 
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tájékozott az ügyek tekintetében, volt már képviselő, illetve van egy rálátása a falura civil 
szervezeti vezetőként, sokan úgy tartják róla, együttműködésre képes, nem 
konfliktuskereső. Én nem hiszem, hogy nála alkalmasabb személyt jelölhettem volna meg. 

Bánóczi Margit képviselő: tisztelt polgármester asszony két megjegyzésére szeretnék 
reagálni. Az egyik, ha ön megkapta a bíróságtól ezt a bizonyos dokumentumot, akkor én 
miért nem kaptam meg, aki mint a felperes képviselő-testületet képviselem. A másik a 
személyeskedésre vonatkozólag, annyit szeretnék mondani, hogy ha ön ezt 
személyeskedésnek élte meg, akkor azt nagyon rosszul kommunikálja a falu felé is. Sem 
engem, sem képviselőtársaimat sem személyeskedés indított a perre, ez az ön 
működésével, tevékenységével kapcsolatos feljelentés, illetve bírósági eljárás megindítása 
volt. Maximálisan csak egy asztalánál lehetne baráti társaságban, ami nem fog 
megtörténni, ott lehet szó, hogy személyeskedek. Ez egy hivatalos ügy, ön ezt így 
kommunikálja a falu felé, ezt nagyon sajnálom. Ezt félreértette, a másik, hogy ebből a 
levélből különös módon én nem kaptam másolatot, amely nyilvánvalóan a hivatal hibája és 
nem az öné.  

Bencsik Mónika polgármester: én értesítést kaptam alperesként, s mivel önök az otthoni 
lakcímemet adták meg a bíróságnak én otthon kapom meg az értesítést. Ugyan nem 
személyeskedés, de önök a privát címemet adták meg értesítési címként, pedig itt nem 
Bencsik Mónika ellen, hanem a polgármester ellen folyik az eljárás, aki egy törvénysértő 
polgármester önök szerint és őt Bencsik Mónikának hívják. Az én értesítési címem 
polgármesterként nem a Sport utcai, mert nem ott gyakorlom a hatáskörömet, hanem 
Kossuth utca 61. címen a hivatal. Egyébként, pedig az, hogy a képviselő-testületnek jött 
bírósági levél, láttam magát a borítékot, aznap képviselő asszony bejött a hivatalba és mit 
mondtam azt, hogy vegye át, így volt képviselő asszony? 

Bánóczi Margit képviselő: igen szólt nekem a küldeményről, de nem kaptam meg. Ma is 
bent voltam és nem szólt senki. 

Bencsik Mónika polgármester: most mondja jegyző úr, hogy itt van az akta és szeretné 
átadni a levelet. Önnek van igaza, mert jelentősége van a levélnek, hiszen a bíróság 
kimondta, hogy a testület beadványát a felfüggesztésemmel kapcsolatban alaptalannak 
ítéli. Most visszatérünk a napirendre, amely az alpolgármester választás. Az ügyrendi 
bizottság a szavazatszámláló bizottság, a szavazólapokat előkészítette a hivatal, azt 
jegyző úr kiosztja. Jegyző úr! Bárdos képviselő úr szavazhat? 

Papp István jegyző: természetesen. 

Szavazás végett a szavazatszámláló bizottság 17 óra 25-kor visszavonult. 

Szavazás eredményének ismertetése 17 óra 30-kor 

Diószeghy Tünde bizottsági elnök: az alpolgármesteri választás eredménye, érvényes 
szavazatok száma 7, érvénytelen 1. A jelöltre leadott szavazatok száma 2, a jelölt ellen 5 
szavazat. 

Bencsik Mónika polgármester: ebből a helyzetből kifolyólag Nagykovácsinak nincs 
alpolgármestere, tehát amennyiben velem bármi történik, működésképtelen lesz a testület, 
maga az önkormányzat. Ez azt jelenti, hogy a Kormányhivatalnál törvényességi felügyeleti 
intézkedést fogunk kezdeményezni a képviselő-testület ellen, hiszen a jogsértő állapot 
most már több hónapja fennáll.  

Kósa Sándor képviselő: azzal, hogy nem szavaz a képviselő-testület nem követ el 
törvénysértést. Nem köteles megszavazni a jelöltet, az nincs leírva, hogy egy adott jelöltet 
meg kell szavazni. 

Bencsik Mónika polgármester: Kósa Sándort kérdezem, önök úgy gondolják, hogy majd 
önök jelölnek képviselőt? Tájékoztatom, hogy csak a polgármester jelölheti az 
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alpolgármesterét. Ezt a játékot játszhatjuk a végtelenségig ez is a falu rovására fog menni, 
önök július óta tudják, kit jelölök, a kormányhivatal is leírta, hogy törvénysértő, ha nincs 
alpolgármester, ezzel legyenek tisztában, hogy a döntéseiknek van következménye. Akkor 
ezt a napirendet el is lapozhatjuk és térjünk a következőre. 

14. napirendi pont 

Döntés dr. Jani Ágnes Nagykovácsi Nagyközség területén működő fogorvos 
helyettesítése ügyében 

Bencsik Mónika polgármester: az előterjesztéshez nem érkezett sem kérdés, sem 
módosító javaslat. Kérdezem, van e kérdés, felvetés? Ha nincs, akkor aki, az előterjesztés 
határozati javaslatával egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 8 
igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

180/2013. (XI. 28.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés dr. Jani Ágnes Nagykovácsi Nagyközség területén működő fogorvos 
helyettesítése ügyében 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
Nagykovácsi Nagyközség II. fogorvosi körzetben dr. Jani Ágnes fogorvos által ellátott 
feladatokra tartós helyetteséül dr. Paréj László fogorvost jelöli meg 2014. január 1. 
napjával. 
Felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges okiratok aláírására és az 
intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 

15. napirendi pont 

Döntés Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 73/2013. 
(IV.25.) számú határozatának módosításáról 

Bencsik Mónika polgármester: itt egy határidő módosításról van szól. Az ingatlan 
tulajdonossal eljutottunk a szerződés megkötésére. Ennek megfelelően készült az 
előterjesztés. Kérdés, felvetés van-e? Ha nincs az előterjesztés határozati javaslatát 
módosítás nélkül teszem fel szavazásra. Aki, a határozati javaslattal egyetért, kérem, 
kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 8 
igen, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

NAGYKOVÁCSI NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

181/2013. (XI. 28.) 
HATÁROZATA 

Tárgy: Döntés Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 73/2013. 
(IV.25.) számú határozatának módosításáról 

Nagykovácsi Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 
73/2013. (IV.25.) határozatban foglaltak végrehajtására megállapított határidőt (2013. 
május 15.) módosítja. Az intézkedések megtételére megállapított új határidő 2013. 
december 21. 
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Határidő: 2013. december 21. 
Felelős: polgármester, jegyző 

16. napirendi pont 

Döntés az önkormányzati tulajdonú ingatlanok törzsvagyonból történő kivonásáról 
és átminősítéséről szóló 36/2012.(XI.26) önkormányzati rendelet módosításáról 

Bencsik Mónika polgármester: az előző előterjesztéshez kapcsolódik, amely a 
vagyonrendeletben való átvezetése, kérdés, felvetés van-e? A rendelet kihirdetésének 
napja: 2013. december 2. Aki egyetért az előterjesztett rendeletmódosítással kérem, 
kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül megalkotta 27/2013. (XII. 02.) önkormányzati rendeletét az 
önkormányzati tulajdonú ingatlanok törzsvagyonból történő kivonásáról és 
átminősítéséről szóló 36/2012.(XI. 26) önkormányzati rendelet módosításáról 

Bánóczi Margit képviselő: szeretnék a korábbi napirendhez visszatérni, én átvettem a 
levelet és értelmeztem. A bírósági végzésben a következő áll, amelyet a falu lakosságával 
megosztok. Az azonnali felfüggesztést szüntette meg a bíróság a pert nem, amely tovább 
folyik. A felfüggesztési kérelmet a bíróság elutasítja, a per folyik tovább. Ezt eléggé 
félretájékoztatva mondta el polgármester asszony.  

Bencsik Mónika polgármester: nem, mert ezt én is elmondtam. A per zajlik, de mivel 
nem volt bizonyíték és jogszabály megjelölve ezért a bíróság 30 napot adott hiánypótlásra. 
Ezt jegyző úr el is mondta. A bíróság döntött a felfüggesztés tekintetében, ezt írta le a 
végzésben a bíró. Nem vezettem félre a lakosságot, vegyük elő a végzést, tájékoztassuk a 
lakosságot. A bíróság az polgármesteri tisztségből való felfüggesztés irányában a felperesi 
kérelmet elutasítja. A legvégén, ugye három oldal az indokolás le is írja, hogy a 
felperesnek az alperes felfüggesztésére irányuló ideiglenes intézkedési kérelmét, mint 
alaptalant a rendelkező részben foglaltak szerint elutasította. A rendelkező részben a 
bíróság azt vezeti le, amit önnek le is írt, hogy az a 13 pont, amelyben sérelmesnek tartják 
az alperesi magatartásokat, mivel nem bizonyított, szíveskedjenek 30 napon belül 
jogszabályi helyet megjelölve és bizonyítékokat előtárva bebizonyítani, hogy aki ezt tette 
az ténylegesen milyen módon tette, mert az a szeptember 11-i testületi ülésen sem derült 
ki. Ezt a jegyző úr elmondta önöknek a november 21-i ülésen, tehát a per zajlik, de mivel 
nem volt semmiféle bizonyíték és jogszabályi hely megjelölve, ezért a bíróság felkérte a 
testületet, 30 napot adott a hiánypótlásra, jegyző úr a dátumokat is elmondta, december 5-
e, december 12-e. Ezt így kell kommunikálni, ahogy ide le van írva. A nyílt ülést 
berekesztem.  

Nyílt ülés bezárva 17 óra 37 perckor.  

Nyílt ülés megnyitása 17 óra 46 perckor. 

Bencsik Mónika polgármester: a képviselő-testület egy ünnepélyes pillanathoz érkezett, 
új képviselő-testületi tag fog esküt tenni. Átadom a szót Horváthné Sterk Katalinnak, a 
Helyi Választási Bizottság Elnökének. 

Horváthné Sterk Katalin HVB Elnöke: köszöntöm a képviselő-testületet, ismert tény adta 
az okot arra, hogy a választási bizottságnak dolga van. Dékány Angella lemondott 
képviselői önkormányzati mandátumáról. A helyi önkormányzati képviselők és 
polgármesterek választásáról szóló 2010. évi L. törvény 4. § d pontja alapján Nagykovácsi 
képviselőinek száma 8 fő. A lemondással egy fő helye megüresedett, a hivatkozott törvény 
21. § (1) bekezdése értelmében: „Ha az egyéni listáról megválasztott képviselő helye 
üresedik meg, helyére a következő legtöbb szavazatot elért jelölt lép.” A választási 
bizottság megállapította, hogy ez a jelölt Várkonyi Zsolt úr, akit felkérek az eskü letételére, 
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az után, hogy a választási bizottság megkérdezte, óhajt-e ezzel a megtisztelő feladattal 
élni. Ő elvállalta. 

Ünnepélyes eskütétel. 

Bencsik Mónika polgármester: azzal zárom a mai ülést, hogy köszöntöm új képviselő 
társunka és a most megválasztott képviselő úr a következő ülésen már teljes joggal 
gyakorolhatja a képviselői jogkörét. 

 
Nyílt ülés bezárva 17 óra 51 perckor.  
 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 

Bencsik Mónika       Papp István 
  polgármester           jegyző 

 


